

「中國香港柔道總會」豁免 2021 年團體會員重新註冊費通告

為慶祝「中國香港柔道總會」成立 50 週年，本會決定豁免全體團體會員的 2021 年重新註冊費用。柔道總會致力推動柔道運動在本地及國際的持續發展，期望各柔道團體一如既往的繼續支持本會。

各團體會員請於 2020 年 11 月 27 日（星期五）正午 12 時前完成網上重新註冊手續，方獲延續本會會籍，敬請垂注。如對本通告有任何疑問，請與柔道總會秘書處聯絡。

中國香港柔道總會

秘書處啓

2020 年 11 月 4 日

Waiver of 2021 Membership Renewal Fee The Judo Association of Hong Kong, Judo

To celebrate the 50th Anniversary of the establishment of The Judo Association of Hong Kong, China, the Association has decided to waive the Renewal Fee for all members in 2021. The Association is committed to promoting the substantial development of the sport of Judo locally and internationally. It is hoped that all members will continue to support the Association as always.

Please be noted that all Members are still required to complete the re-registration procedures for the renewal of membership before November 11th, 2020. Should you have any questions about this Notice, please feel free to contact us.

The Secretariat

The Judo Association of Hong Kong, China

4th November 2020